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SOALAN BERTULIS OLEH AHLI KAWASAN KEBUN BUNGA  
YB. ONG KHAN LEE 
 

5. Adakah Kerajaan Negeri akan terus berusaha memperolehi lebih 
banyak penerbangan terus dengan negara-negara serta bandar-
bandar yang utama di rantau Asia, Pasifik Asia, Amerika dan 
Eropah? 
 

YB. YEOH SOON HIN 
MENJAWAB BAGI PIHAK Y.A.B. KETUA MENTERI 
 

5. Kerajaan Negeri akan terus berusaha memperolehi lebih banyak 
penerbangan terus dari negara-negara serta bandar-bandar 
utama di rantau Asia, Asia Pasifik, Amerika dan Eropah. Selain 
menambah laluan penerbangan terus, Kerajaan Negeri juga akan 
berusaha meningkatkan kekerapan penerbangan. Bagi tahun 
2018, Kerajaan Negeri telah berjaya mendapatkan sejumlah tiga 
(3) laluan baharu penerbangan terus iaitu dari Doha, Hat Yai dan 
Hanoi. 
 
Selain itu, pada bulan Julai sehingga Oktober 2018, kekerapan 
penerbangan terus dari Hong Kong akan bertambah kepada dua 
kali sehari. Kekerapan penerbangan Guangzhou ke Pulau Pinang 
juga telah bertambah kepada dua kali sehari sejak bulan Januari 
2018. 
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